
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:409 Återsändande av asylsökande till Afghanistan

I oktober i år skrev den svenska regeringen på ett avtal med Afghanistan om 
återsändande av asylsökande som inte beviljats asyl. Då hade Sverige 
genomfört omkring 700 återsändanden av asylsökande, men allt pekar på att 
siffran bör bli betydligt högre, om allt går rätt till. 

Den afghanska regeringen såg då till att följa sina förpliktelser gentemot sina 
medborgare, men den har nu blivit överkörd av sitt parlament, som motsätter 
sig ett återtagande. Med anledning av detta bör den svenska regeringen 
naturligtvis vidta åtgärder för att möjliggöra ett framtida återtagande. 

Jag vill därför fråga justitie- och migrationsministern:

 

Vad avser ministern och regeringen att göra, och kan det bli aktuellt att dra in 
bistånd som Sverige i dag ger till Afghanistan fram till dess att landet följer 
sina förpliktelser?

………………………………………

Markus Wiechel (SD)
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